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国家农业图书馆学科化服务的探索与实践 

孟宪学, 皮介郑, 朱遐, 周爱莲 

中国农业科学院农业信息研究所 北京 100081 

摘要： 

国家农业图书馆承担着对我国农业科研创新提供文献信息支撑的重要职责,中国农业科学院和各省级农业科学院等

农业科研群体构成国家农业图书馆的主体服务对象.在信息环境日益向数字化、网络化方向深入发展的形势下,国家

农业图书馆正在积极开展面向科研一线的学科化服务的探索与实践. 
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Exploration and Practice on the Subject Service of National Agricultural Library

Meng Xianxue, Pi Jiezheng, Zhu Xia, Zhou Ailian

Agricultural Information Institute,Chinese Academy of Agriculture Sciences,Beijing 100081

Abstract: 

The National Agricultural Library undertakes the responsibility to provide the document and information 
service to agricultural researchers. The scientific research community in Chinese Academy of Agriculture 
Sciences and the regional agricultural research institutes is the main service target of the library. In the 
situation of information environment increasingly developing to digital and networking direction, much 
exploration is being practiced on subject service in the library.
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